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Abstract (en)
A regulating device comprises a rotary button (58) intended for setting the prestress in a return spring (48). The button (58) offers a lateral surface
equipped with striations (64) engaging, by insertion, with at least one mechanical locking pin (66, 68) which is depressed in order to render the
device inviolable. The pins (66, 68) project prior to being depressed, and are moulded with the half- casting (13), remaining attached to the latter
by breakable zones (70). Regulation operates continuously, and is independent of the position of immobilisation of the button (58) in rotation.
Applications: factory regulation of an electromagnetic trip for a circuit-breaker. <IMAGE>

Abstract (fr)
Un dispositif de réglage comporte un bouton (58) rotatif destiné a ajuster la précontrainte d'un ressort de rappel (48). Le bouton (58) présente une
surface latérale équipée de stries (64) coopérant par incrustation avec au moins un pion (66,68) de verrouillage mécanique que I'on enfonce pour
rendre le dispositif inviolable. Les pions (66,68) se trouvent en saillie avant enfoncement, et viennent de moulage avec la demi-coquille (13) en
restant attachés a cette derniere par des zones brisables (70). Le réglage s'opére en continu, et est indépendant de la position d'immobilisation en
rotation du bouton (58). Applications : Réglage usine d'un déclencheur électromagnétique d'un disjoncteur.
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